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Päevakord: 

1. Jooksev info ja Liidu kontori tegemised 

2. Üldkoosolek, MA aruanne 

3. Võistlusreeglite muudatusettepanekud  

4. Kalenderplaan 2024/2025 hooaeg  

5. Liikmemaksu muutmine 

6. Sulgpalliliidu liitumine Paralümpiakomiteega 

7. Lyferi ja Murufondi koostöö 

 

1. Jooksev info ja Liidu kontori tegemised 

26.-27. aprillil toimus Hiinas, Chengdus Maailma Sulgpalliföderatsiooni (BWF) aastakoosolek ning kõiki 

kohal olnud liikmeid kaasav seminar – Member´s Forum. Eesti Sulgpalliliitu esindas nii aastakoosolekul 

kui seminaril liidu tegevjuht Siiri Rajamägi. Member´s Forumil anti ülevaade BWF-i uuest strateegilisest 

plaanist aastateks 2024-2028, mis toob välja viis tähtsamat suunda: tiitlivõistlused; sport kõigile ja 

spordiala arendamine; turundus ja kommunikatsioon; parasulgpall ja AirBadminton; turvaline sport. 

BWF aastakoosolekul osales 131 riiki. Aastakoosolekul anti ülevaade BWF tööst 2023. aastal. Lisaks võeti 

vastu muudatusettepanekud võistlusreeglitesse ja BWF-i põhikirja. Põhikirja muudatuste seas viidi sisse 

võimalus luua BWF-ile tütarettevõte BWF kommertstegevuse haldamiseks. BWF liikmed hääletasid 

Venemaa, Keenia ja Maroko liikmestaatuse peatamise üle, mille tulemusel on kõigi kolme liikmelisus 

BWF-s jätkuvalt peatatud. Aastakoosolekul anti üle ka 2023. aasta liikmeauhinnad (BWF Membershp 

Grant Programme) neljas erinevas kategoorias: Impact; Participation; Inclusion; Participation 

Eesti Sullgapalliliit esitas Kultuurkapitali II taotlusvooru järgnevad taotlused: koondise osalemine U15 

EM-il, Sulgpall Kõigile õpetajakoolitused. 

10. mail 2024 avadas BWF esimesed OM kvalifikatsiooni nimekirjad - Eesti sulgpallur Kristin Kuuba on 

kvalifitseerunud OM-ile. 

Liidu kommunikatsioonijuht Renna Unt kohtus EOK peasekretäri Siim Suklesega, kus teemaks riiklikus 

tegevustoetuses Euroopa Mängude tulemuste võrdeline arvestamine  EM-iga. Kohtumine oli positiivne, 

vajab järeltegevusi EOK poolsete otsustajatega augustis/septembris. 



Järgmises Tennise ajakirjas on sulgpalli teemadena intervjuu Kristin Kuubaga, intervjuu noorsportlase 

Romili Vakk´iga nig lühiülevaade Juunioride-Seenioride MV-st. 

EOK täiskogu toimub 24. mail 2024, Eesti Sulgpalliliitu esindab üldkoosolekul Triinu Tombak. 

16. aprillil toimus Eesti Sulgpalliliidu ja EADSE koostöökohtumine spordieetika, sh antidopingu, 

kokkuleppemängude ja sporditurvalisuse teemadel. 

13. juunil 2024 toimub Olümpiapäev Jõhvis. Proovida saab vehklemist, laskesuusatamist, kurlingut, 

võimlemist, sõita rula, tõukeratta ja jalgrattaga, tutvuda erinevate paraolümpiaaladega ning mängida nii 

sulgpalli, käsipalli, võrkpalli, petanki, ratastoolikorvpalli.   

25. mail 2024 toimus Veeriku Badminton ja Eesti Sulgpalliliidu koostöös Noorte Klubide Karikas ehk 

Klubidevaheised MV noortele. 

Euroopa Sulgpalliliidub aastakoosolek toimub 24.-25. mail 2024, Eesti Sulgpalliliitu esindavad president 

Tiit Vapper ja tegevjuht Siiri Rajamägi. 

Summerschool – esmases etapis kinnitatid BE poolt 3 mängija osalemine laagris, lisaks on kinnitatud I. 

Küütsi osalemine CE L2 koolitusel ja V. Korobova osalemine laagris kui staff coach. 

Sulgpalli OM-i finaalmängude sündmus – sulgpalliklubi Ulsans ja juhatuse liikme A. Zaluzhnõi  

eestvedamisel toimuvad 04. ja 05. augustil kinos Artis sulgpalli kinoõhtud, kus saab vaadata OM-i meeste 

üksikmängu ja meeste paarismängu finaalmänge. 

Follow up - püsiannetus – on olemas tagasiside vajalikest töödest, aja ja maksumuse hinnang veel 

koostamisel. Turundusplaan püsiannetuse juurde -  sõnumid, lugu, kanalid jms. 

Follow up - sponsporsturktuur – ettevõtetele pakutavad võimalused koostamisel, kuid vajalik läbi mõelda 

kes kohtumistel osaleb ja kontaktid kellega üldse ühendust võtta. 

 

2. Üldkoosolek, MA aruanne 

Toimus arutelu majandusaasta aruande üle. Liidu tegevjuht saadab juhatusele ka aruande kirjete 

seletused. Juhatuse ettepanek võtta eesmärgiks esitada igakuiselt juhatusele rahavoogude ja üldine 

raamatupidamise seis. 

Otsustati: kinnitada MA aruanne. Liidu juunikuu üldkoosolek toimub 04. juunil algusega kell 12:00 

Tallinnas. Uue juhatuse valimine toimub augustikuisel üldkoosolekul, mis toimub 22. augustil kell 12 

Tallinnas. 

 

3. Võistlusreeglite muudatusettepanekud 

Võistluskomisjon on ette valmistanud võistlusreeglite muudatusettepanekud üldkoosolekule. 

Otsustati: esitada muudatusettepanekud üldkoosolekule otsustamiseks/kinnitamiseks. 

 



4. Kalenderplaan 2024/2025 

Sulgpalliliidu 2024/2025 kalenderplaan on peaaegu valmis ja saadetud ka juhatusele. Võistluste üle, mille 

kuupäevad vajavad veel täpsustamist, toimub arutelu üdkoosolekul. Liidu juhatus kinnitab uue hooaja 

kalenderplaani 01. juuliks 2024 

 

5. Liikmemaks 

Eesti Sulgpalliliidu tulubaas koosneb liikmetasudest, avaliku sektori toetustest ja erasektori 

sponsorlusest. Sealjuures moodustab avaliku sektori toetus ca 70% liidu eelarvest. Riigi majandusliku 

olukorraga seoses ei ole ette näha riigi rahastuse kasvu ning teatud toetused sh tippspordile lähiaastatel 

mõneti vähenevad. Teisalt on sulgpalli harrastajaskond olnud jätkuvalt kasvav. Selleks, et Eesti Sulgpalliliit 

spordiala katusorganisatsioonina suudaks tagada jätkusuutliku tegevuse nii ala arendamisel kui 

tippspordi toetamisel on vajalik liikmeskonna panuse suurenemine. 

Hetkel on liidus tööl 1,7 koormusega administratiivtöötajat, kes peavad katma kõik valdkonnad 

(tippsport, harrastussport, võistluste korraldamine, kommunikatsioon ja turundus, arendustegevused, 

üldjuhtimine) ja 0.25 koormusega treener. Liidu töötajate keskmine palk moodustab hetkel 84% riiklikust 

keskmisest palgast. Liidul ei ole olnud majanduslikel põhjustel võimalik seni palgata noortekoondiste 

treenereid, kes tegeleksid sportlaste järelkasvuga. 

Pakutud muudatuse tulemusel oleks klubide liikmemaks, kus on alla 50 liikme 22 EUR liikme kohta, 

50-99 liiget – 1000€, liikmemaksu suurus inimese kohta vahemikus 20-11€ 

100-199 liiget – 1600€, liikmemaksu suurus inimese kohta vahemikus 16-8€ 

200-299 liiget – 2400€, liikmemaksu suurus inimese kohta vahemikus 12-8€ 

300 ja rohkem liiget – 3200€, liikmemaksu suurus inimese kohta 10 ja vähem € 

Otsustati: esitada liikmemaksu muudatusettepanek üldkoosolekule kinnitamiseks 

 

6. Sulgpalliliidu liitumine Paralümpiakomiteega 

Eesti Sulgpalliliidul on toimunud mitu koostöökohtumist Paralümpiakomiteega, kus arutluses on olnud 

käesoleva aasta parasulgpalli tegevused sh sportlikud perepäevad, parassulgpalli koolitused jne. Samuti 

kutsub Paralümpiakomitee Eesti Sulgpalliliitu oma liikmeks. 

Otsustati: esitada avaldus Eesti Sulgpalliliidu liitumiseks Paralümpiakomiteega 

 

7. Lyfery ja Murufondi koostöö 

Lyfery on elukindlustus, kus sihtkliendiks on oma tervisest hooliv, tervisekäitumist väärtustav ning 

elukindluslepingut juba omav või selle vajadusega klient. Lyfery poolt ettepanek koostööks Murufondiga, 



et ühelt poolt aidata leida paremaid kindlustuslahendusi sulgpalluritele ja teiselt poolt luua uusi 

finantsvahendeid ja võimendust Murufondile. 

Otsustati: Kutsuda Lyfery esindaja Sulgpalliliidu juhatuse koosolekule, et tutvustada toodet ja arutada 

koostöövõiamlusi. 

 

ESL juhatuse järgmine koosolek toimub 08. augustil kell 11.00 Liidu kontoris. 

 

 

 

Koosoleku juhataja:        Protokollija: 

 

 

T. Vapper        S. Rajamägi   

  


